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Piliscsév Község Önkormányzat Képviselő-testületének  
2024. március 26-i ülésére 

 
Beszámoló a két ülés között eltelt időszakról 

 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
  
A két ülés között eltelt időszak önkormányzatot érintő fontosabb eseményeiről az alábbiakban 
számolok be: 
 
 
Február  
 
3-án a Pilisi Szlovákok Bálján vettem részt az Esztergomi Dobó Katalin Gimnáziumban, ahol 
képviseltem Piliscsév községet.  
 
5-én Éves Szakmai kerekasztal tanácskozáson vettünk részt a jelzőrendszeri tagokkal. 
 
6-án Képviselő-testületi ülésen vettem részt, ahol elfogadtuk az önkormányzat 2024. évi 
költségvetését. 
 
7-én egyeztetést folytattam Hanzelik Gáborral az iskolai és a bölcsődei pályázattal 
kapcsolatban. 
 
8-án Dorogra, a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás ülésére hívott Tácsik Attila Pénzügyi-
Ellenőrző bizottsági elnök. Az ülés témája a társulás 2024. évi költségvetéséről és a 
költségvetés végrehajtásának szabályairól szóló határozat meghozatala, illetve a Dorog és 
Térsége szociális Alapellátó Szolgálat szakmai programjának módosítása. Később Holicska 
Szilviánál voltunk Dorogon Hudecz Vivien pénzügyi ügyintézővel, és egyeztettünk a 2024. 
évi PIPI Fesztivál előkészületeiről, feladatairól. Ezen a napon - határidőn belül - feladtuk a 
Lechner Tudásközpont felé az 5000 fő alatti kistelepülések településterv készítéséhez nyújtott 
1,5 millió forintos pályázati támogatás elszámolását.  
 
10-én a Piliscsévi Általános Iskola Szülői Munkaközössége által szervezett farsangi 
mulatságon vettem részt.  
 
13-án Megkezdtük a bölcsődebővítési projektben a munkaterület átadást követő projekt 
zárást, a végleges munkaterület visszaadást jövőhét péntekre terveztük. A 
turizmusfejlesztéssel kapcsolatban, a vármegyével és Hanzelik Gáborral közösen, egyeztetést 
tartottunk  a szakági tervezőkkel. Később a STRABAG Zrt. képviselőjével és Silling Győző 
képviselő úrral voltunk kint a Pincefaluban.  
A Hungaricum pályázat megvalósításával kapcsolatosan egyeztettek Csapucha Katalin 
igazgató asszonnyal és Szávai Márton pályázatíróval. Kiválasztottuk és megrendeltük a PIPI 
Fesztiválra a gyermek ugrálóvárakat.  
 
14-én reggel jegyző asszonnyal vezetői megbeszélést tartottunk. Az idei évi adóelőírások 
elkészítése és borítékolása folyamatban van. Kosztka Gáborné védőnővel egyeztettem. 



 
 

Hungaricum pályázat információs tábláinak anyag igényével és költségtervével kapcsolatban 
tárgyaltam Turán Zoltánnal és  Tarkó Andrással.  
 
21-én jegyző asszonnyal Tatabányán voltunk a Renault autószalonban, ahol Dacia Duster 
gépjárműveket néztünk meg, beszerzés céljából.   
 
22-én egyeztettem az Esztergom-kertvárosi Autókereskedéssel Suzuki-Scross vásárlás 
ügyében.  
 
23-án a bölcsőde építési projekt végleges műszaki átadásán vettem részt. 
 
28-án a Magyar Államkincstár Komárom-Esztergom Vármegyei Igazgatóság Regionális 
Fejlesztési Programok Osztálya helyszíni ellenőrzést tartott a TOP-3.2.1-16-LO1-2021-00015 
azonosító számú projektben.  Tervezett szabadságom miatt az ellenőrzésen Balázs Márta 
jegyző, Hudecz Vivien pénzügyi ügyintéző és Urszulyné Karnai Tímea műszaki ügyintéző 
képviselt. Hudeczné Fuzik Anna, a Pénzügyi- és Településfejlesztési Bizottság elnöke 
képviselte településünket a Sárisápon megrendezésre került energiahatékonysági tájékoztatón.  
 
29-én került sor a településrendezési eszközeink módosítása (egyszerűsített eljárás- 
napelempark elhelyezése) ügyében az állami főépítész asszony által kezdeményezett online 
egyeztető tárgyalásra, délelőtt 9 óra 45 perctől, majd ezt követően 10 óra 15 perctől vettem 
részt Kesztölc község településrendezési eszközeinek módosítása kapcsán összehívásra került 
online egyeztetésen. Délután Simonyi-Molnár Balázs plébános, h. esperes úr és Csapucha 
Katalin művelődési ház igazgató asszony járt nálam. 
 
Március 
 
1-én Hanzelik Gábor műszaki ellenőrrel és a Pelaprojekt Kft. ügyvezetőjével vettem részt a 
bölcsőde munkaterületének műszaki átadás-átvételén (visszavétel). Az építési beruházás 
befejeződött, hamarosan kezdődhet a használatba vételi hatóság bizonyítvány iránti kérelem 
eljárás, illetve az óvoda alapító okiratának a módosítása, illetve a működési engedély 
módosításának benyújtása.  
 
 
2-án, szombaton 17-órára a 38. Sárisápi Nyílt Borversenyt és a 11. Sárisápi Nyílt Pálinka és 
Párlatversenyt szervezte az Annavölgy és Sárisáp Kertbarátainak és Borbarátnőinek 
Egyesülete. A rendezvényen Dimitrov László alpolgármester és Silling Győző képviselő vett 
részt. 
 
4-ére a Komárom-Esztergom Vármegyei Területi Védelmi Bizottság Elnöke nukleárisbaleset-
elhárítási és a szükséges feladatok végrehajtására történő felkészítésre hívott Tatabányára. 
 
14-én 9 órára az Ister-Granum EGTC ülésére hívtak Ipolydamásdra.  
Az elmúlt hetekben folyamatosan egyeztettem a bölcsődei, az iskolai és a Pincés pályázattal 
kapcsolatban. 2024. 01. 29-én hatályba lépett az új rendezési tervünk. 
 
19-én Esztergomban a Szent Adalbert Központban Gazdasági Évnyitó rendezvényen vettünk 
részt jegyző asszonnyal. 



 
 

21-én 17 órától a Dorogi József Attila Művelődési Házban (konferenciaterem) tartandó a 
„Nemzetiségi felvonulás” című rendezvénnyel kapcsolatos megbeszélésre hívott Dr. Tittmann 
János polgármester úr. 
 
26-án a Magyar Államkincstár Komárom-Esztergom Vármegyei Igazgatósága, a Vármegyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság, valamint a Komárom-Esztergom Vármegyei 
Kormányhivatal Építésügyi Hatáság helyszíni ellenőrzést tart a 2024. március 7. napján 
623 639 igénylésazonosító számon az ebr42 rendszerben tett vis maior káreseményünk 
kapcsán, mely „önkormányzati épület helyreállítása” ügyében került benyújtásra. 
 
 
Pályázatok:  
 
− Magyar Falu program keretében az Iskola utcai járdaépítésre megérkezett az 

önkormányzati számlára a 9.850.580,- Ft. Ajánlattételi felhívást kell indítani 
kivitelezőnek, hogy tavasszal a munkálatok el tudjanak indulni. 

− Hungaricum pályázaton (Pincék útja) nyertünk 2.106.810,- Ft-ot. A pályázat tartalmaz  
információs füzetet, 25 db tájékoztató táblát, 1 db kijelölt bemutató utat a Piliscsévi 
Pincefaluban, 4 pihenőhellyel. 

− Fitnesz park kialakítására (Jubileum tér) nyújtottunk be pályázatot a Magyar Falu 
Program keretében. 

 
 
Piliscsév, 2024. március 20. 
 
 
 
 
         Kosztkáné Rokolya Bernadett sk. 
               polgármester 


